

國立臺灣大學昆蟲學系誠徵專任教師

- 一、國立臺灣大學昆蟲學系誠徵專任教師貳名，負責教學及研究之領域以「遺傳及醫用等應用昆蟲學相關領域」及「農業昆蟲相關領域」各壹名。起聘日期為 2022 年 8 月 1 日。
- 二、申請者須具備昆蟲學或本系教學研究三大領域 (蟲害管理、生物多樣性、細胞與分子生物學) 相關學科之博士學位，並具備博士後研究或相關研究資歷 1 年以上者為優。申請時請於來函註明應徵領域及職級 (助理教授、副教授、教授)，並請檢附以下資料電子檔(光碟片、隨身碟等)：
 - (一) 履歷表，請註明聯絡電話、傳真及電子郵件。
 - (二) 經歷及相關專業訓練之證明文件。
 - (三) 博士學位證書影本。
 - (四) 七年內著作，2015 年 8 月 1 日以後發表者。
 - (五) 代表著作：書面聲明指定一篇 5 年內論文 (2017 年 8 月 1 日以後發表者)，應為發表在 SCI 期刊之論文，申請人應為第一作者或通訊作者。申請助理教授職級者，得以博士論文為代表著作，並檢附紙本一式 4 份及研究所歷年成績單(若所就讀學校有修課要求)。代表著作須確實符合申請專長領域。若代表著作係與其他一人以上共同發表，須檢附「國立臺灣大學教師資格審查代表作合著人證明」(<http://www.personnel.ntu.edu.tw/>)。
 - (六) 歷年著作目錄。
 - (七) 教學及研究計畫。
 - (八) 二名推薦者之名單及相關聯絡資料。若申請助理教授職級者，推薦者之一須為博士論文指導教授。
- 三、申請資料及推薦函 2 封(須由推薦者逕寄)須於臺灣時間 2022 年 2 月 8 日下午 5 時前寄達：10617 臺北市大安區羅斯福路四段 1 號 國立臺灣大學昆蟲系學新館 6 樓 601 室 蕭旭峰系主任 收。
- 四、聯絡電話：(02) 3366-5582、(02) 3366-5581，E-mail：sfshiao@ntu.edu.tw (蕭主任)；annhe@ntu.edu.tw (何小姐)。
- 五、有關本系徵才相關資料，請查詢本系網頁 (<http://www.entomol.ntu.edu.tw/>)。

Faculty Position Available at NTU

The Department of Entomology at the National Taiwan University invites applications for two faculty positions (open rank) in the areas of "Genetics and Medical Entomology" and "Agricultural Entomology," with employment beginning from 1 August 2022. All applicants should have a Ph.D. degree (preferably with at least one year of postdoctoral or other equivalent research experience). Successful candidates should demonstrate excellence in teaching and research and have a good command of English. The application package should include a cover letter, indicating the area and rank being applied for and a representative publication dated after 1 August 2017, curriculum vitae, statements of research and teaching interests, a copy of the Ph.D. diploma, reprints of all publications after 1 August 2015, and two referees' letters. If applying for an assistant professorship, one referee should be the applicant's Ph.D. supervisor. Transcripts of graduate studies are only required for applicants whose representative publication is a Ph.D. thesis. Referees' letters should be posted by referees directly to Chair Shih-Feng Shiao at the following address before 5p.m. Taiwan Standard Time on 8 February 2022: Department of Entomology, National Taiwan University, No. 1 Roosevelt Road Sec. 4, Taipei 10617, Taiwan. For further

information, please visit the Departmental website at <http://www.entomol.ntu.edu.tw/>, or contact S.F. Shiao (sfshiao@ntu.edu.tw) and Ms. Ann He (annhe@ntu.edu.tw)